



ARASHIYAMA BAMBOO FOREST

Stroll through
Kyoto's iconic
bamboo forest

MIKIMOTO PEARL ISLAND

Learn about
traditional pearl
cultivation

8D Let's Go Wakayama & Kyoto



EXCLUSIVE

- Nachi Waterfall & Nachi Taisha
- Taiji Whale Museum - Included Admission Fees
- Ninja Experience - Ninja Museum, Ninja Train



ACCOMMODATIONS

- 4-stars Hotels



HIGHLIGHTS

- **Wakayama:** Wakayama Castle, Tama Museum & Kishi Station, Kuroshio Market, Engetsujima, Senjojiki, Sandanbeki Cave (admission fee included), Taiji Whale Museum, Hashikuiwa Rocks, Nachi Taisha, Nachi Waterfall, Nachikatsuura Fish Port, Fruit Picking
- **Ise:** Futami Okitama Jinja, Mikimoto Pearl Island, Ise Shrine, Amakoya Heamyoo Hut
- **Iga:** Ninja Museum (admission fee included), Ninja cosplay, Ninja Train
- **Kyoto:** Ujigawa, Arashiyama Bamboo Forest, Togetsukyo Bridge, Katsura River, Fushimi Taisya Shrine
- **Osaka/Kobe:** Shinsaibashi, Dotonbori, Kobe Chinatown, Kitano Former Foreigner's Town, Rokkosan Farm, Kobe Sanda Premium Outlets



MEALS

- 6 Breakfast | 6 Lunch | 5 Dinner



By Flight
By Coach
Overnight



Wakayama Castle | 和歌山城



Senjojiki | 千畳敷



Hashikuiwa Rocks | 渡橋杭

DAY 01

SINGAPORE > KANSAI

- Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to the rising sun, **Japan**.

DAY 02

KANSAI - WAKAYAMA - SHIRAHAMA

Meals on board | Seafood Set Lunch | Hotel Dinner

- **Wakayama Castle (Include Admission Fees)** - Is the symbol of Wakayama City with its castle tower on Mt. Torafusu.
- **Tama Museum & Kishi Station** - Is known for the having calico cats serving as station master. The present stationmaster is Tama II. The museum is filled with fun designs, including a cypress bark roof with a skylightshaped like a cat eye.
- **Fruit Picking** - Enjoy fruit picking of your favourite fruit depending on the season.
- **Kuroshio Market** - Where anything can be found and bought such as tuna, seafood, sushi and seafood barbecues. Next, you can enjoy watching a tuna cutting demonstration.
- **Engetsujima** - Drive along the Shirahama coast and have a photo-stop to view the magnificent, the small sandstone that formed the island.
- **Senjojiki** - Also known as "one thousand tatami mats", which perfectly describes the appearance of these flat, sheet-like rocks.

DAY 03

SHIRAHAMA - KATSUURA

Breakfast | Seafood Hotpot Lunch | Hotel Dinner

- **Sandanbeki Cave (Include Admission Fees)** - A rock wall that comprises of approximately 2 kilometres of steep cliffs which are 50 metres high. You can take an elevator to the underground caves.
- **Taiji Whale Museum (Include Admission Fees)** - Is a large complex that includes an aquarium and both dolphin and whale pools in addition to a museum with various whale-related displays.
- **Hashikuiwa Rocks** - Are about 40 rocks of various sizes in a row towering over the seashore from Kushimoto heading towards Oshima.
- **Nachi Taisha** - A Shinto shrine located halfway up Nachi Mountain, about 350 meters above sea level.
- **Nachi Waterfall** - Enjoy breath taking views of this 133m waterfall, the tallest and one of the most famous waterfalls in Japan.

DAY 04

KATSUURA - MIE - MISUGI

Breakfast | Haenyeo Hut Set Lunch | Hotel Dinner

- **Nachikatsuura Fish Port** - Here fishermen come every morning to lay out their catch for auction.
- **Futami Okitama Jinja** - Famous for a pair of large and small rocks located side by side in the sea, known as Meoto-iwa (husband and wife rock).
- **Mikimoto Pearl Island** - The museum on the island showcases the beautiful, cultured pearls and you can also watch the Ama's demonstration on traditional pearl cultivation diving.
- **Amakoya Heamyao Hut** - Enjoy a hearty feast of fresh Ise-Shima seafood while listening to real-life stories from active ama divers.
- **Ise Shrine** - It has been designated as a National Treasure by the Japanese government.

DAY 05

MISUGI - IGA - NARA - KYOTO

Breakfast | Toppanyaki Lunch | Shabu-Shabu Dinner

- **Ninja Museum (Include Admission Fees)** - A museum dedicated to the history of the ninja and ninjutsu. You will be able to experience hidden doors, secret passageways and hidden compartments that were designed by the ninjas back then. In addition, you can experience throwing stars in the Ninja Experience Space and watch the popular ninja shows.
- **Ninja cosplay** - Dress up like a Ninja and become a master of hiding!
- **Ninja Train** - Enjoy Japan's world-famous Ninja Train!
- **Ujigawa** - Flows through town, dividing Uji into two parts. Its prominent position shapes the beautiful landscape of the town and provides opportunities for repose and recreation.

DAY 06

KYOTO - OSAKA

Breakfast | Tofu Set Lunch | Yakimiku BBQ Dinner

- **Arashiyama Bamboo Forest** - Japan's most famous bamboo forest. It's believed to be one of the most photographed places in Kyoto.
- **Togetsu-kyo Bridge** - Is a 155-meter bridge built across the Katsura River, which leisurely through Saga Arashiyama, a well-known place of scenic beauty.
- **Katsura River** - Is a continuation of two other rivers, the Hozu River, a small, speedy river which begins in the mountains near Kameoka and then slithers through the mountains separating Kameoka.
- **Fushimi Taisya Shrine** - An important Shinto shrine in southern Kyoto. It is famous for its thousands of vermillions torii gates, which straddle a network of trails behind its main buildings.
- **Shinsaibashi** - Explore the shopping paradise and be wowed by the many shops and departmental stores.
- **Dotonbori** - Visit food paradise where many cafés, restaurants, street food stalls are located. See the colourful illuminated neon signboards by the Dotonbori Canals.

DAY 07

OSAKA

Breakfast | Tempura Set Lunch

- **Kobe Chinatown** - Also called Nankinmachi, covers a small area, but it is packed with Chinese restaurants, street food stalls, and souvenir shops.
- **Kitano Former Foreigner's Town** - Located on a hill overlooking the ocean, the town has a unique mix of Western and Japanese style buildings.
- **Rokkosan Farm** - Is an animal farm that is home to horses, ponies, goats, sheep and more. Get up close and personal with these lovable creatures.
- **Kobe Sanda Premium Outlets** - Where you can get a wide range of discounted branded merchandise at affordable prices.

DAY 08

OSAKA - KANSAI > SINGAPORE

Breakfast

- Bid farewell to this beautiful country before transferring to the airport for your flight back home.

SERVICE FEES AND OTHER EXCURSIONS

- Service Fees

TOTAL JPY 13,500



Ninja Museum | 伊賀忍者博物館



Fushimi Taisya Shrine | 伏見稻荷大社

REMARKS

1. A minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure. Group size of 14 and below will solely be at the discretion of LGE Travel and passengers need to accept the arrangement.
2. In the event of local religious festivals, unforeseen circumstances and/or bad weather conditions, the sequence of the itinerary, flight schedules, meals and hotels are subject to change without prior notice. Alternative attractions will be substituted without prior notice in order to ensure a smoother journey.
3. All hotel ratings are based on local standard. During major events, accommodation may be re-located to another city without prior notice.
4. In the event that a place of visit is fully booked or closed due to public engagement or bad weather conditions, it will be replaced with an alternative.
5. All guides are Chinese speaking, if a English guide is required, additional charges may applies.
6. Should there be any discrepancies over the English and Chinese Version of the Itinerary, we shall follow accordingly to the English Version.
7. We, as a Travel Agent shall not be held responsible in the event of a flight delay which can lead to disruptions in the itinerary.
8. Tour Fare does not include All Airport Taxes, Fuel Surcharges, Visa Application Fees, Tipping, Porterage and all expenses of a Personal Nature.
9. For groups of 20 passengers and above, we will have a tour manager to accompany the tour throughout.

8天 日本和歌山 + 京都之旅



Dotonbori | 道顿堀

第一天

新加坡 > 关西

- 在新加坡樟宜机场集合，飞往“日出之国” - 日本。

第二天

关西 - 和歌山 - 白滨

机上用餐 | 海鲜午餐 | 酒店晚餐

- 和歌山城（含门票）** - 是和歌山市的象征，其天守阁位于虎福山。
- 多摩博物馆和岸站** - 以有卡利科猫担任站长而闻名。现任站长是多摩二世。博物馆充满了有趣的设计，包括一个柏树皮屋顶，上面有一个形状像猫眼的天窗。
- 水果采摘** - 根据季节享受采摘您水果的乐趣
- 黑潮海鲜市场** - 在这里什么都可以找到，如金枪鱼、海鲜、寿司和海鲜烧烤。
- 圆月岛** - 沿着白滨海岸行驶，欣赏由小砂岩所形成的岛屿。
- 千叠敷** - 也被称为“一千张榻榻米垫”，完美地描述了这些扁平的片状岩石的外观。

第三天

白滨 - 胜浦

早餐 | 海鲜火锅午餐 | 酒店晚餐

- 三段壁洞窟（含门票）** - 此岩壁是由2公里50米高的陡峭悬崖所形成。您可以乘坐电梯到地下洞穴，让你有一种巨浪触手可及的感觉
- 太极鲸鱼博物馆（含门票）** - 包括水族馆，海豚和鲸鱼池，以及提供各种鲸鱼相关展示的博物馆。海豚和鲸鱼表演每天举行几次。
- 桥杭岩** - 大约40块大小不一的岩石，从串本向大岛方向耸立在海岸上。
- 熊野那智大社** - 神社位于智山的半山腰，海拔约350米。
- 那智瀑布** - 日本最高且最有名的瀑布之一。

第四天

胜浦 - 三重 - 美杉

早餐 | 海女小屋套午餐 | 酒店晚餐

- 胜浦渔港** - 是每天早上渔民拍卖鱼的地方。
- 二见兴玉神社** - 以在海中并排的一对大小石头而闻名，被称为夫妇岩。
- 御木本珍珠岛** - 这里是御木本 一郎于1893年成为世界上第一个成功培育珍珠的地方。
- 海女小屋体验设施里海庵** - 在聆听现役海女亲身讲述真实故事的同时，尽情享受伊势志摩地区新鲜的海鲜。
- 伊势神宫** - 是日本最重要的神社，有2000多年的历史，它已被日本政府指定为国宝。

第五天

美杉 - 伊贺 - 奈良 - 京都

早餐 | 日式陶板烧午餐 | 涮涮锅晚餐

- 伊贺忍者博物馆（含门票）** - 是一家致力于忍者和忍术的历史博物馆。让您体验当时忍者设计的隐藏门、秘密通道和隐藏的车厢。你还可以体验抛忍者飞镖和观看忍者表演。
- 忍者角色扮演** - 打扮成忍者成为隐藏大师。

- 忍者列车** - 乘搭日本举世闻名的忍者列车。

- 宇治川** - 流经城镇，将宇治分为两部分。其突出的位置塑造了该镇的美丽景观，让休息和娱乐更轻松。

第六天

京都 - 大阪

早餐 | 豆腐午餐 | 日式烤肉晚餐

- 岚山竹林** - 是日本最著名的竹林。它被认为在京都游客拍摄最多的地方之一。
- 渡月桥** - 是一座155米高的桥梁，横跨桂川，悠闲地穿过佐贺荒山。
- 桂川** - 是另外两条河流的延续，保津川是一条小而快速的河流，始于龟冈附近的山脉，然后滑过分隔龟冈的山脉。
- 伏见稻荷大社** - 京都南部的一个重要神社，以数千个鸟居组成的通道通向山顶。
- 心斋桥** - 探索购物天堂，这有许多商店和百货公司。
- 道顿堀** - 参观美食天堂，享受咖啡馆、餐馆和街头小吃。欣赏运河旁美丽的霓虹灯招牌。

第七天

大阪

早餐 | 天妇罗午餐

- 神户唐人街** - 也被称为南京町，占地面积很小，但它挤满了中餐馆，街头小吃摊和纪念品商店。
- 北野异人馆街** - 位于俯瞰大海的山丘上，该镇拥有西式和日式建筑的独特组合。
- 六甲山牧场** - 饲养着马、山羊、绵羊等。您可以与这些可爱的动物亲密互动。
- 神户三田名牌奥特莱斯** - 在这里您可以以低格的价格购买到您心意的名牌产品。

第八天

大阪 - 关西 > 新加坡

早餐

- 告别这个美丽的国家，然后前往机场搭乘航班回家。

备注

- 确认出发的最少团体人数为15人。如团体少于14成员，全球之星将保留决定权来操作或取消此行程，成员必须接受该安排。
- 行程次序或因宗教活动，未曾预见的气候状况而有所更动。如有任何更动，行程顺序、航班时刻表、酒店和膳食等，恕不另行通知。
- 所有的酒店评级均以当地为标准。重大活动期间，住宿可能会搬迁至其他城市，恕不另行通知。
- 如因公众参与或恶劣天气情况导致参观地点已满或关闭，将由其他地点替代。
- 所有导游均为中文导游，如需英文导游，可能会收取额外费用。
- 中英文版行程如有歧异，以英文版为准。
- 作为旅行社，我们对可能导致行程中断的航班延误不承担任何责任。
- 旅游票价不包括所有机场税、燃油附加费、签证申请费、小费、搬运费和所有个人费用。
- 如果团体超过20名乘客以上，将有1名新加坡领队随同团队出发。